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Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

 
 

Szám: Z/724-2/2024 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi 

Bizottságának 2024. május 29-én (csütörtökön) 13.30 órakor, a Gersei Pethő 

Kúriában (8343 Zalaszántó, Fő u. 83.) megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen voltak:  Molnár Teréz Ilona  elnök 

  Szeitl Krisztina  bizottsági tag 

  Czimondor László  bizottsági tag 

  Sári Tünde  bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

  Dézsi Attila Ferenc  polgármester 

  dr. Gábor Hajnalka  jegyző  

  Varga Viktória  kirendeltségvezető 

  Petz Nándorné igazgatási ügyintéző, jegyzőkönyvvezető 

 

 

Molnár Teréz Ilona elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság 4 

fővel jelen van, határozatképes, Rákos András igazoltan van távol.  

Kérdezte a bizottság tagjait, hogy a kiküldött napirendhez van hozzászólás, javaslat? 

 

Miután hozzászólás nem érkezett, Molnár Teréz Ilona elnök feltette szavazásra a napirendi 

pontot. 

 

A szavazást követően megállapította, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a nyílt ülés 

napirendi pontját 4 igen szavazattal, egyhangúlag, alakszerű határozat nélkül elfogadta. 

 

 

Napirendi pont 

 

1.  A 2024. évi költségvetés módosítása   

2.  A 2024. évi költségvetés végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet 

jóváhagyása 

3.  Civil szervezetek 2025. évi támogatása 

 

 

1. Napirendi pont: A 2024. évi költségvetés módosítása 
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Molnár Teréz Ilona elnök: ismertette a napirendet. Elmondta, hogy a tényleges bevételi és 

kiadási teljesítési adatok alapján kellett módosítani a költségvetést. Ez már egy lezárt dolog, a 

mostani csak formai, de hivatalos módosítás. Kérdezte, hogy van -e kérdés, javaslat, 

hozzászólás.  

 

Mivel hozzászólás nem érkezett, Molnár Teréz Ilona elnök feltette szavazásra a napirendet. 

 

A szavazást követően Molnár Teréz Ilona elnök megállapította, hogy a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

 

9/2024. (V.29.) számú            bizottsági határozat 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a „A 2024. évi költségvetés módosítása” tárgyú előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a „A 

2024. évi költségvetés módosítása” tárgyú előterjesztést a mellékleteivel együtt elfogadja. A 

Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Molnár Teréz Ilona elnök 

 

 

2. Napirendi pont: A 2024. évi költségvetés végrehajtásáról szóló önkormányzati 

rendelet jóváhagyása 

 

 

Molnár Teréz Ilona elnök: ismertette a napirendet. Elmondta, hogy nagyon szép a zárszó, 

stabil volt a gazdálkodás, a kiadások és a bevételek reálisak, növekedett az önkormányzat 

vagyona az ésszerű és takarékos gazdálkodásnak köszönhetően.  

Kérdezte, hogy van -e kérdés, javaslat, hozzászólás.  

 

Mivel hozzászólás nem érkezett, Molnár Teréz Ilona elnök feltette szavazásra a napirendet. 

 

A szavazást követően Molnár Teréz Ilona elnök megállapította, hogy a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

 

10/2024. (V.29.) számú            bizottsági határozat 

 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a „A 2024. évi költségvetés végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet 

jóváhagyása” tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a „A 

2024. évi költségvetés végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet jóváhagyása” tárgyú 

előterjesztést a mellékleteivel együtt elfogadja. A Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
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Határidő: azonnal 

Felelős: Molnár Teréz Ilona elnök 

 

 

 

3. Napirendi pont: A Civil szervezetek 2025. évi támogatása 

 

 

Molnár Teréz Ilona elnök: ismertette a napirendet. Elmondta, hogy a költségvetésből erre a 

célra 3.000.000.- Ft-ot terveztek, viszont az eddig beérkezett kérelmek jóval meghaladják ezt 

az összeget. A beadott pályázati lapok nem egyértelműen vannak kitöltve. Az egyik rész amire 

lehet kérni a támogatást, az a működési kiadások, a másik pedig a programok megvalósítása. 

Van, aki csak az egyikre pályázott, van, aki bontotta az összeget, van, aki pedig ugyanazt írta 

be mindkét helyre, így félreérthető az igénylés összege. Ami a legfontosabb, hogy a két pontnak 

együtt kell kitennie a kérelmezett összeget. Mindenképpen le kell faragniuk az összegekből, 

mert a 3.000.000.- Ft-ot jóval meghaladják. A Zalaszántóért Egyesület pályázata nincs itt, tehát 

ez egy külön téma lesz, külön szükséges tárgyalni. 

 

Sári Tünde külsős bizottsági tag: nem lát tisztán, hiszen a Zalaszántóért Egyesületbe tartozott 

a két Szülői Közösség, az óvodai és az iskolai. A Falunk Jövője Egyesület azt írta a kérelmében, 

hogy a Szülői Közösségekkel együttműködve dolgoznak. Ezek után olyan, mintha a Szülői 

Közösségek párhuzamosan működnének. A pályázat szövege azt tartalmazza, amit jó esetben 

egy Szülői Közösség pályázata is tartalmazna. Kérdezte, hogy miért működik külön ez a 

szervezet? 

 

Vadászné Simon Szandra a Falunk Jövője Egyesület elnöke: mivel tagja mind a két Szülői 

Közösség elnöke, ezért úgy gondolták, hogy a jövőben szeretnék szorosabbra fűzni ezt a 

viszonyt. Ha rendezvény lenne, velük együtt próbálnák megoldani, egyszerűbb lenne, több 

lenne a forrás is. Kiléptek mindketten a Zalaszántóért Egyesületből, küldtek erről levelet.  

 

Dézsi Attila Ferenc polgármester: a vezetőknél vannak a kilépési nyilatkozatok. Elnököt 

általában minden évben választanak, de a szülők vajon melyik Egyesülethez kívánnak 

csatlakozni? 

 

Molnár Teréz Ilona elnök: tavaly mindkét Szülői Közösség 150-150.000 Ft-ot kapott. Nem 

látja a pályázatból azt, hogy a Falunk Jövője Egyesület kezelné a Szülői Közösségek dolgait. 

Arra gondolt, hogy a tervezett 3.000.000 Ft-os támogatási összegből tegyenek félre 150-

150.000.- Ft-ot a Szülői Közösségeknek, amelyet kimondottan ők kapnának meg és ezen kívül 

tárgyalják meg az Egyesület támogatását. Ezt úgy is lehet tekinteni, hogy ők nem pályáztak, 

tehát a Szülői Közösségek nem kértek pénzt, nem vesznek részt a pályázatban. Ha 

rendezvényük lesz, az önkormányzat nevére kell számlát kérniük és így részesülnek 

támogatásban.  

 

Czimondor László képviselő: a Kormányhivatal egyértelműen fogalmazott, egyesület elnöke, 

aki tagja önkormányzatnak, az nem támogatható. A Zalaszántóért Egyesület nem adott be 

kérelmet, úgyhogy itt most nem kell ezzel foglalkozni. Ő a maga részéről lemondott az RPM 

Egyesület elnökségéről, viszont a Tűzoltó- és Polgárőr Egyesületnél az Alpolgármester úr az 

elnök.  
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Dr. Gábor Hajnalka jegyző: ott lehet, polgárőr szervezet, sportszövetség, sport szervezet 

kivétel. 

 

Molnár Teréz Ilona elnök: a Zalaszántóért Egyesület vezetője állásfoglalást kért a 

Kormányhivataltól, amely meg is érkezett. Ez pedig nem azt írja, amiről beszéltek, hanem egy 

másik oldalról közelíti meg, más törvényre hivatkozik: „…a kizárási kezdeményezésről a 

testület dönt.” Május 23-i dátummal adta ki a Kormányhivatal. Úgy gondolja, hogy a 

Zalaszántóért Egyesület is adhat be pályázatot, de az elnököt a döntésből ki kell zárni. Három 

dolgot kellene megbeszélniük, az egyik, hogyan csökkentsék a támogatási összegeket, a másik, 

hogyan kezeljék a Szülői Közösségeket, harmadik a Zalaszántóért Egyesület ügye.  

 

Czimondor László képviselő: egy közösség nem lehet két irányból támogatva. A két Szülői 

Közösség a Zalaszántóért Egyesületből kilépett, de akkor a Falunk Jövőjébe belépett? Mert az 

egy dolog, hogy megbeszélték a tagok egymás között. Tartja a korábbi javaslatát, miszerint ő 

minden egyesületnek egyforma összeget adna, viszont csak rendezvények megtartására, ezzel 

magát a rendezvényt támogatva. Küldjenek egy árajánlatos programtervet és eldönti a bizottság, 

a testület. Mivel a pályázatot ők írják ki, a feltételeket is ők szabják meg.  

 

Dézsi Attila Ferenc polgármester: nincs hivatalosan Szülői Közösség, nincs Szervezeti és 

Működési Szabályzatuk. Támogatja Elnök asszony javaslatát, miszerint az önkormányzat 

nevére kiállított számlával részesülni tudnának közösségenként 150.000.- Ft-os támogatásban. 

A lényege az, hogy a településen szervezett rendezvényt – a falu érdekében - megtámogat az 

önkormányzat.  

 

 

Molnár Teréz Ilona elnök szünetet rendel el 14.00 órakor.  

 

Az ülés folytatódik 15.50 órakor. 

 

 

Molnár Teréz Ilona elnök: elmondta, hogy egyetért azzal a kezdeményezéssel, miszerint 

vonják vissza a civil szervezetek támogatásáról szóló pályázatot és csatlakozik Czimondor 

László képviselő úr felvetéséhez, hogy esetenként, civil szervezetek által létrehozott, 

zalaszántói rendezvényeket támogassanak. Az összeghatárt nem változtatná, de azt 

megszabhatnák, hogy egy-egy rendezvényre mennyi összeget szánjanak.   

 

Czimondor László képviselő: elmondta, hogy ő kicsit radikálisabb, 7 éve van egyesülete. 

Véleménye szerint az az egyesület, amely nem tud létezni önkormányzati támogatás nélkül, az 

ne legyen, annak nincs értelme egyesületi formában lennie. Szigorú ebben, mert egy minimális 

dolgot nekik is tenniük kell az egyesületért, úgy érti, legyenek tagdíjak, generáljanak 

valamennyi bevételt. Ne csak önkormányzati támogatásból tartsák fenn magukat!  

 

Molnár Teréz Ilona elnök: az egyesületek valóban átcsoportosíthatnák a dolgaikat, a saját 

forrásukból kifizetik pl. a postaköltséget, amikor viszont rendezvény van és ki kell fizetni egy 

útiköltséget vagy valakinek a fellépési díját, akkor annak összegét - számlával igazolva - 

megkapják támogatásként.   

 

Sári Tünde külsős bizottsági tag: jó ötlet, hiszen így a megszervezett programjaikra 

célirányosan menne a támogatás.  
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Czimondor László képviselő: igen és így sokkal igazságosabbnak tartja az elosztást. A 

Tűzoltó- és Polgárőr Egyesületet kivenné ebből a kategóriából, hiszen ők nem szerveznek 

rendezvényeket, inkább biztosítják azokat, tehát másképp szükséges őket támogatni, pl. egy fix 

összeggel. Elmondta, hogy félreértés ne essék, nem akarja senki pénzét elvenni, mindenkit 

támogatni szeretne, csak az elosztás módján változtassanak. Egy rendezvény költségeit már 

előre lehet látni és azt a költség-tervezetet pedig be tudják nyújtani az egyesületek a testületnek.  

 

Dézsi Attila Ferenc polgármester: javasolja, hogy legyen egy költségvetése a 

rendezvényeknek, lehet, hogy annak csak egy részét tudják támogatni, de lehet, hogy az egészet.  

 

Molnár Teréz Ilona elnök: ezzel kiküszöbölhetnék azt is, hogy ténylegesen arra használják fel 

a pénzt, amire kapták és ne olyanra, mint pl. korábban tornazsákot vett a Szülői Közösség. 

Programokra kapták a pénzt a gyerekek, nem tornazsákra. A Polgárőr Egyesületet ő is javasolta 

kivenni ebből a fajta támogatási formából, mert ők nem rendezvénycentrikusak, hanem 

mindenhol ott vannak. Határozzanak meg egy összeget, hogy az egyesületek tudják, mekkora 

összegre számíthatnak az adott évben. 

 

Kocsis Barbara lakos: kérdezte, hogy ha 7 éven keresztül működött a támogatási forma, akkor 

miért nem működhet úgy a jövőben is tovább? Talán azért, mert a Zalaszántóért Egyesület nem 

pályázott? Mert a képviselő asszony nem tud lemondani egy tisztségről azért, hogy 

pályázhasson? Ha már nevesítve lettek a tornazsákok, a gyerekek örültek a tornazsákoknak, de 

kaptak poharakat is. A Szülői Közösség a gyerekekért van, rengeteg programot kapnak. Azt 

szeretné kérni, hogy a tornazsákokat senki ne vegye a szájára, mert ő látta a gyerekek arcát és 

látta tavalyi évben a poharaknál is az arcukat!  

 

Molnár Teréz Ilona elnök: köszönte a hozzászólást! Elmondta, hogy van olyan pályázó, aki 

nemcsak megközelíti, hanem jóval túl is szárnyalja az 1 millió forintos igényt. A jelenlegi 

támogatási forma Lukács Ágnes volt jegyző asszony javaslatára lett kialakítva, de elég 

körülményes, mindenkinek, a hivatali dolgozóknak a munkáját is megnehezíti, felesleges 

adminisztrációval jár, bonyolult a rendszer. Kérdezte, van -e hozzászólás. 

 

Mivel több hozzászólás nem érkezett, Molnár Teréz Ilona elnök feltette szavazásra a napirendet. 

 

A szavazást követően Molnár Teréz Ilona elnök megállapította, hogy a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

 

11/2024. (V.29.) számú            bizottsági határozat 

 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a „A civil szervezetek 2025. évi támogatása” tárgyú előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Zalaszántó Község Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a „A 

civil szervezetek 2025. évi támogatása” tárgyú előterjesztést megtárgyalta és úgy döntött, 

hogy kéri a pályázat visszavonását, továbbá a támogatás tervezett összegét a korábbitól eltérő 

módon, kizárólag a civil szervezetek által, helyi rendezvények szervezésének támogatására 

kívánja fordítani. A módosítást a Képviselő-testület elé terjeszti elfogadásra. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Molnár Teréz Ilona elnök 

 

 

 

 

További hozzászólás nem volt, Molnár Teréz Ilona elnök a bizottság ülését 16.10 órakor 

bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Molnár Teréz Ilona     Szeitl Krisztina 

     elnök              bizottsági tag 


